

SILICON SEALANTS SPECIFICATION SHEET

Model: KSE-388(1)

Descriptions: Casatino KSE-388 Neutral Cure Construction Sealant

Capacity: 300 ml

Material : 100% Silicone Polymer

Manufacturer: Casatino (PRC)

Color : White



White

KSE-388 Neutral Cure Construction Sealant

Product introduction:

KSE-388 is a one-component, neutral-curing, 100% silicone component, suitable for general-purpose sealants in indoor and outdoor buildings. The product has high modulus, high and low temperature resistance and excellent UV resistance. Anti-aging properties, it has excellent adhesion with glass, aluminum, bricks, stone, plastics and various metal materials. It can be extruded and used at any time in a wide range of climates, and can achieve rapid and complete curing.

** All information of the above is for the reference only. No prior notice is made if any changes.*



Ka Shing Enterprise (H.K.) Ltd.

ROOM 1706 NEW TERRITORIES TSUEN WAN HO LIK CENTRE, 66A SHA TSUI ROAD
Tel:26280661 Fax: 24902700
Email: project@kashingehk.com
Website: www.kashingehk.com

Ivan / Horace 26280661

E/ project@kashingehk.com

W/ <https://www.kashingehk.com/>

Usage:

General sealing of joints in materials such as doors and windows, many types of metals and metal roofs, bricks, stone, ceramics and many plastics.

Sealing of various pipes, vents, drains and containers.

Indoor and outdoor decoration sealing.

KSE-388 complies with environmental protection regulations, with volatile organic compounds (VOC) below the 4% requirement.

Regulated Product Category: Portable Sealant E10-10; Density: 1.0

Instructions for use:

The surface must be clean, dry and intact. The surface of the material can be cleaned with an appropriate cleaning solvent. Cut the nozzle to a suitable width and place the hose in the caulking gun to squeeze it out for use. If necessary, cover the adjacent two sides of the interface with tape. After the glue is injected, remove the tape before the glue solidifies. KSE-388 surface cures within 5-8 minutes, becomes non-sticky after 30 minutes, and fully cures after 3 days.

Packaging:

300g hard sticks, 24 sticks per box

**Ka Shing Enterprise (H.K.) Ltd.**

ROOM 1706 NEW TERRITORIES TSUEN WAN HO LIK CENTRE, 66A SHA TSUI ROAD
Tel:26280661 Fax: 24902700
Email: project@kashingehk.com
Website: www.kashingehk.com

Ivan / Horace 26280661

E/ project@kashingehk.com

W/ <https://www.kashingehk.com/>

KSE-388 中性玻璃膠

產品介紹：

KSE-388 是一種單組份，中性固化，100%硅酮成份，適用於室內和室外建築的一般性用途密封膠，產品具有高模量、耐高低溫和優良的抗紫外線，抗老化性能，它與玻璃、鋁材、磚、石材、塑料及各種金屬材料都有極佳的黏合性，它能在廣泛氣候下隨時擠出使用，並達到快速完全固化。

用途：

門窗、多種金屬和金屬屋頂、磚、石材、陶瓷及多種塑料等材料接縫的一般密封。

各種管道、通風口、排水口及集裝箱的密封。

室內及室外的裝修密封。

KSE-388 符合環保法例，揮發性有機化合物(VOC)低於4%規定。

受規管產品類別: 可攜式密封劑E10-10; 密度: 1.0

使用說明：

表面必須乾淨，乾燥和完好，可用適當的清潔溶劑清潔材料表面。將管嘴割開至合適寬度並將膠管置於填縫槍中即可擠出使用。如有需要用膠帶蓋住接口相鄰兩邊，注膠後在膠未固化前撕去膠帶紙。KSE-388 在5-8分鐘內表面固化，30分鐘後不黏手，3天後完全固化。

包裝：

300g硬支裝，每箱24支。



Ka Shing Enterprise (H.K.) Ltd.

ROOM 1706 NEW TERRITORIES TSUEN WAN HO LIK CENTRE, 66A SHA TSUI ROAD
Tel: 26280661 Fax: 24902700
Email: project@kashingehk.com
Website: www.kashingehk.com

Ivan / Horace 26280661

E/ project@kashingehk.com

W/ <http://www.kashingehk.com/>